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ZAPISNIK 4. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 

 

vrijeme održavanja : ponedjeljak 25.3.2024.godine 

mjesto održavanja : učionica biologije 

početak sjednice : 19:05 

 
PRISUTNI (34) : Ivana Krizmanić, Ivica Markić, Damir Kalaica, Azra Perva, Roberta Jantolek, 
Danijela Trputec, Iva Markulin, Dejan Hribar, Kristina Horvat, Petra Regelja, Lidija Šturbek, 
Danijela Cerjan, Natalija Demo, Silvije Vlahović, Davorin Kihak, Gabriela Kovačić, Ljiljana 

Milanović, Una Šekerija, Božica Skenderović, Jelena Dolački, Ankica Groznica, Senko Reškovac, 
Dijana Karas, Mario Petravić, Kristina Martinko Rutić, Melita Tatar, Natalia Mandić, Maja Alvar 
Svjetličić, Igor Horvat, Mirela Harapin Babić, Mladen Mendeš, Jasminka Kurtanjek, Larisa 
Oreški Šebek, Ana Rulek Wolbl, 

napomena za dva roditelja : Una Šekerija i Damir Kalaica predstavnici su svako ponaosob u 
dva razreda (odnosno četiri razreda sve skupa, pa je tehnički gledano prisutno 36 predstavnika) 

 
NEPRISUTNI (10): Marina Čavlović, Mihaela Mateš, Ivana Maretić, Dijana Grozaj, Marina 

Bačelić, Tomislav Jakić, Petra Slogar, Tatjana Ivšan, Ljiljana Pfeifer, Antonela Županović 

 

Ostali prisutni članovi : Ravnatelj Darko Rogalo 

 
Ravnatelj započinje sjednicu i objašnjava da smo danas u učionici a ne u holu zbog zadnje 
sjednice. Obzirom da su predsjednica i predstavnica Vijeća roditelja podnijele ostavku, ravnatelj 

predlaže da odmah izberemo nove kako bi imali presjedavatelja sjednice. Roditelji se slažu. Damir 
Kalaica predlaže Mirelu Harapin Babić za novu predsjednicu Vijeća roditelja, drugih kandidata 
nema. Gospođa Harapin Babić je izglasana jer je više od pola prisutnih roditelja dignulo ruku u 
zrak. Damir Kalaica također predlaže Ivu Markulin za zamjenika predsjednika, drugih kandidata 
nema, prijedlog je prihvaćen jer je više od pola prisutnih roditelja dignulo ruku u zrak. Damir 
Kalaica predlaže i zapisničara, Iva Markulin. 

 

Presjedavatelj sjednice : Mirela Harapin Babić 

Zapisničar : Iva Markulin 

 

Predloženi dnevni red : 

 

1. usvajanje zapisnika treće sjednice, 18.3.2024. 

2. poduzete mjere sigurnosti učenika u periodu od prošle sjednice Vijeća roditelja 

3. izglasavanje nepovjerenja ravnatelju škole 

4. Izglasavanje nepovjerenja predsjednici Vijeća roditelja i biranje novog predsjednika 

5. Izglasavanje nepovjerenja predstavnici Vijeća roditelja i biranje novog predstavnika 

6. Službeno priopćenje za medije od strane Vijeća roditelja 

7. Slobodna riječ, razno 

Dnevni red je usvojen. 



AD 1. Usvajanje zapisnika s 3.sjednice, 18.3.2024. 

 
Roditelji usvajaju zapisnik, gospođa Larisa Oreški Šebek kaže da ima primjedbu na zapisnik te 
čita svoj osvrt na zapisnik, koji se nalazi u prilogu. 

 
AD 2. Poduzete mjere sigurnosti učenika u periodu od prošle sjednice Vijeća 
roditelja (18.3.2024.) 

 

Ravnatelj počinje govoriti o Kućnom redu, koji je sada aktiviran, zbog toga što su roditelji izazvali 
i napuhali i napravili problem. Ravnatelj ponavlja da roditelji to nisu ni trebali znati i da nitko nije 
trebao znati i da to nije tema za Vijeća roditelja, to je trebalo ostati pod krovom kuće. Što se tiče 
sigurnosti djece u osmom razredu ravnatelj kaže da je timska obrada napravljena kao i pojedinačna 
obrada. Učiteljima je rečeno ako nešto primijete da to prijave stručnoj službi, govori da postoje i 
puno veći problemi u školi od ovog, za koje nitko ne zna ali da sigurnost nije ugrožena. 

Gospodin Damir Kalaica kaže da su to prozivke, napominje da je hodogram događanja miješao i 
sam ravnatelj i gospođa psiholog na prošloj sjednici. Govori da Vijeće roditelja nije napumpalo 
problem jer to neće pomoći djetetu (koje je sastavilo popis), napominje da je na prošloj sjednici 
nakon uvodne riječi gospođe Jasminke Kurtanjek idući on imao riječ te je tada prvo rekao da se to 

dijete nije zaštitilo nego ga se stigmatiziralo, djetetu se nije pomoglo. Gospodin Damir Kalaica moli 
da se vratimo na temu a to su poduzete mjere sigurnosti. Gospođa Lidija Šturbek kaže da su u 
medije izašle informacije. Gospođa Iva Markulin kaže da piše zapisnik i da se i dalje nije dobio 
konkretan odgovor na jednostavno pitanje a to je koje su poduzete mjere sigurnosti i sad se opet 
skreće s teme. Ravnatelj odgovara kaže da je mjera zaključavanje škole. Gospođa Jasminka 
Kurtanjek se javlja za riječ i kaže da su djeca počela pričati kod kuće o tom događaju te da roditelje 
tog razreda škola uopće nije obavijestila. Pita što je poduzeto s gospođom psiholog jer je upravo 
ona na prošloj sjednici rekla na glas ime djeteta koje je sastavilo popis. Ravnatelj na to kratko 
odgovara da su dobili odgovor na to pitanje i zašto se sad to opet pita, Jasminka Kurtanjek kaže da 
nije dobila odgovor, ravnatelj kaže da je, ravnatelj dalje ne odgovara na to pitanje. Jasminka 
Kurtanjek ponavlja da nije dobila odgovor na roditeljskom, ravnatelj ne komentira. 

Za riječ se javlja gospodin Igor Horvat, te prepričava kako je taj dan kada je dobio mail da se 

javi ravnatelju, nakon par sati otišlo priopćenje za medije, kaže da je priopćenje iskrivljeno jer u 
tom priopćenju stoji potpis predstavnik Vijeća roditelja, gospodin Kalaica mu odgovara da je u 
priopćenju za medije pisalo – predstavnik u vijeću roditelja. 

Za riječ se javlja gospođa Maja Alvar Svjetličić, koja kaže da su razrednici poslali roditeljima 
obavijest o novom načinu ulaska u školu i o zaključavanju škole, osvrće se na broj pristiglih 
mailova prošli tjedan i kaže da joj je to bilo previše, kaže da su joj djeca sama kod kuće i da ne želi 
tu predugo sjediti. Za riječ se javlja gospođa Azra Perva i kaže da je jednostavno užasnuta i 
prestravljena s izjavom ravnatelja od maloprije : ''događaju se puno gore stvari od ove a vi za to ne 
znate i ovo što se dogodilo je ništa'', kaže da se naježila i trese se od te izjave. Ravnatelj joj kratko 
odgovara da se o tome ne priča na Vijeću roditelja i da to nije tako strašno što se dogodilo. Azra 
Perva ponovo pita zašto 18.3. ponedjeljak,na hitnoj sjednici Vijeća roditelja, nije dobila točne i 
provjere informacije. Pojašnjava da su priče počele kolati i roditelji su se prestrašili kada su čuli za 
popis, pita ravnatelja zašto nije reagirao u smjeru roditelja. Ravnatelj ne daje odgovor. Za riječ se 

javlja gospodin Senko Reškovac i daje prijedlog da se od sada pa nadalje snimaju sve sjednice 
Vijeća roditelja da ne bude kasnije tko je što i kako rekao. Roditelji prihvaćaju, od tog trenutka 
sjednicu snima gospodin Senko Reškovac svojim mobilnim uređajem. Za riječ se javlja gospodin 
Mladen Mendeš i govori ravnatelju da je maloprije u svom odgovoru prema gospođi Kurtanjek bio 
bezobrazan i arogantan ali da i dalje nije dao odgovor, a pitanje je koja je procedura za gospođu 
psiholog koja je javno rekla ime djeteta. Ravnatelj pita zašto smo se sad na nju okomili i da mora 
provjeriti koja je procedura.



Gospođa Jasminka Kurtanjek pita ako situacija nije bila toliko ozbiljna, zašto je škola uopće 
pozvala policiju? Ravnatelj kaže da je pozvao policiju zbog drugih u četvrtak. Gospođa Kurtanjek 
pita zašto je onda sigurnost drugih bila ugrožena, zašto je pozvana policija zbog druge djece? 
Ravnatelj kaže da je u srijedu pozvao policiju. Gospođa Kurtanjek kaže da je popis izašao u petak 

8.3.a ravnatelj je zvao policiju idući četvrtak 14.3., zašto ih je onda pozvao? Ravnatelj ne 
daje odgovor. Gospođa Harapin Babić pita zašto je taj dječak suspendiran? Ravnatelj kaže 
da je suspendiran zbog sigurnosti jer je napisao taj spisak. Gospodin Kalaica se javlja za riječ 
i kaže da se opet vraćamo na hodogram i da je ravnatelj rekao da je i u srijedu zvao policiju, 
sad kaže 

četvrtak i ponovno mijenja iskaz. Kaže da se spušta na nisku razinu komunikacije i moli ga da to ne 
radi. Ravnatelj kaže da je prošla sjednica bila barbarstvo. 

 

AD 3 . Izglasavanje nepovjerenje ravnatelju škole 

 

suglasni : 23 

nesuglasni :1 

suzdržan :12 

 

 

AD 4. Izglasavanje nepovjerenja predsjednici Vijeća roditelja 

 

Gospođa Babić Harapin govori da je predsjednica Lidija Šturbek poslala pisanu ostavku koje je 
vijeće prihvatilo a i na početku sjednice je izglasana ona (Harapin Babić) kao nova 
predsjednica tako da je ova točka već napravljena. 

Gospođa Lidija Šurbek se javlja za riječ i govori kako joj je ovo prvi put da je predstavnica svog 
razreda ali i predsjednica Vijeća roditelja, kaže da se nije snašla u toj ulozi i da je došla čista 

obraza. Sve ovo joj je bilo previše stresno i ništa loše nije napravila, kaže da za ništa nije znala do 
četvrtka 14.3., kada su i ostali roditelji saznala za sve. Gospodin Mladen Mendeš joj kaže da se 
slaže i da ona nije kriva ali da pokuša shvatiti da u trenutku kad je ona izgubila komunikaciju s 
ravnateljem krenuli su mailovi prema njoj da što prije riješi taj dio, jer je situacija goruća a ona 
nema odgovore od ravnatelja. 

Za riječ se javila gospođa Gabriela Kovčić, kaže da je komunikacija na relaciji razrednice prema 
roditeljima bila loša i da ona ništa konkretno nije rekla roditeljima. Također govori da je 
psihologinja zadnji put pod pritiskom cijele situacije rekla ime djeteta. Komunikacija je trebala 
ići od razrednice prema ravnatelju pa nazad konkretno prema roditeljima. 

 
AD 5. Izglasavanje nepovjerenja predstavnici Vijeća roditelja i biranje novog predstavnika 

Gospođa Mirela Harapin Babić predlaže Damira Kalaicu kao prvog kandidata. Gospođa Diana 
Karas predlaže gospođu Ljiljanu Milanović, ali gospođa Milanović kaže da ne prihvaća i ne želi 
biti kandidat. Kandidat Damir Kalaica je izabran i izglasan za novog predstavnika Vijeća roditelja 
u Školskom odboru jer je više od pola prisutnih roditelja dignulo ruku u zrak te je tako prihvaćeno. 

 

AD 6. Službeno priopćenje za medije od strane Vijeća roditelja 

 

Gospođa Harapin Babić kaže da to preskačemo jer je službeno priopćenje poslano prošli tjedan. 

Gospodin Igor Horvat kaže da sve odluke koje se donesu moraju ići preko glasanja na sjednici 

Vijeća roditelja a ne da potvrđivanjem preko maila. 

 

AD 7. Slobodna riječ, razno 

 
Gospođa Lidija Šturbek pita kako je došlo u medije da je ona dala ostavku, pita tko je to plasirao. 

Nitko ne daje repliku. Gospođa Azra Perva pita što se napravilo kada je dijete došlo u školu s 

nožem? Ravnatelj odgovara da su djeca rekla da su vidjela nož međutim nož nije pronađen.



Gospođa Una Šekerija pita može li se dobiti jamstvo da se ovakve stvari više neće događati? Ili će 
opet doći do sličnog događaja? Ravnatelj kaže da će se to sve smiriti. Gospođa Iva Markulin govori 
da do ničeg ovog ne bi ni došlo, da se pravovremeno reagiralo u smjeru razrednice i roditelja tog 
osmog razreda gdje je i došlo do incidenta. Kada su roditelji vidjeli poziv u pomoć od gospođe 
Kurtanjek morali su reagirati i pružili su joj potporu sve ostalo je bio domino efekt. Gospođa 
Jasminka Kurtanjek kaže da se događaj s popisom učenika dogodio 8.3., tek 15.3.je održan krizni 
roditeljski sastanak na kojem su se tražile konkretne informacije, roditelji su bili preplašeni. Zašto 
je škola čekala osam dana i puštala osam dana da cure informacije posvuda? Pita ravnatelja zašto je 
otkrio njene podatke a molila ga putem emaila da ne otkriva njene podatke, u tom trenutku gospođa 
Jasminka Kurtanjek ne može suspregnuti emocije te plače. Također napominje da na roditeljskom 
opet ne dobivaju informacije kao ni na Vijeću roditelja 18.3. Gospođa Kristina Martinko Rutić kaže 
kako ona nema nove informacije o novom načinu ulaska u školu. Kaže kako radi u vrtiću koji 
polazi 800 djece te vrtić na jednom mjestu ima pohranjeno 1600 mail adresa roditelja u word 
dokumentu tako da se bitne informacije mogu kroz 20 minuta poslati svim roditeljima, a šalje ih 
netko iz stručne službe. Ravnatelju je predložila da bi u školi informacije trebao slati netko iz 
stručne službe ili ravnatelj, kada to zahtijeva situacija, kako bi svi roditelji dobili istu informaciju, 
umjesto da šalju razrednici, koji će poslati informaciju kako su ju oni čuli i razumjeli ili ju uopće 
neće poslati. Gospođa Maja Alvir Svjetličić kaže da je pregledom web stranice škole uočila niz 
grešaka i dokumente od prije par godina, ukazuje na hitno ažuriranje web stranice. Moli ravnatelja 
da prihvati činjenicu da je zakasnio u reakciji i da od sad počne postupati po propisima i zakonima. 
Ravnatelj odgovara da škola prvo procijeni sama situaciju a ona kreće u postupanje. Gospođa 
Mirela Harapin Babić se osvrće na mail Larise Oreški Šebek koja kaže da ne može iznositi 
pojedinosti s Školskog odbora jer su te informacije tajne. Istovremeno razrednik 7.d gospodin Ivan 
Petrić šalje prijeteću poruku u WhatsApp grupu koja je službeni kanal komunikacije da je na 
sjednici Školskog odbora jednoglasno usvojen njegov prijedlog o podizanju kaznene prijave za sve 
roditelje. Pitanje je dakle kako smije zastrašivati i odavati informacije ako su to tajne informacije? 
Ravnatelj kaže da će to pitati na Školskom odboru. Također Harapin Babić govori da je potrebno 
hitno ažurirati web stranicu škole jer su zadnji podatci iz 2020.godine. 

Gospođa Jelena Dolački pita hoće li se mjere sigurnosti koje se provode u OŠ Brezovica, 

primjenjivati i na ostale područne škole? Mogu li se djeca u miru slati u školu? Ravnatelj kaže da je 
tamo manji broj djece i da to mogu tete spremačice kontrolirati na ulazu, djeca se mogu mirno slati 
u školu. Gospođa Jasminka Kurtanjek pita može li se dobiti račun za prijevoz kada djeca idu na 
izete, ravnatelj kaže da se to dogovore s razrednicom. Pita može li se dobiti račun, ravnatelj 
odgovara da to ide preko računovodstva i fiskaliziraju se računi. Gospođa Maja Alvir Svjetličić 

kaže da je u wc-ima škole izrazito loše stanje, djevojčice koje imaju menstruaciju ne mogu otići na 
wc jer nema ni daske ni wc papira, također nije čist i uredan wc. Ravnatelj kaže da je kod 
djevojčica problem jer one lome daske, u jednom danu djevojčice su polomile pet novih daski i 

kaže da su tražili nove daske ali ne navodi od koga je tražio nove daske. Gospođa Azra Perva pita 
što se dogodilo u Kupinečkom Kraljevcu kada su klupe prenošene i nastava se dva dana slušala na 
prljavom i hladnom podu a roditelji to nisu znali, zašto roditelji nisu informirani o tome. Ravnatelj 
kaže da su dobili informaciju da se škola otvara i probno su preselili i oko 13-14h su dobili tu 
informaciju, onda su vratili stolove. Gospođa Perva kaže da su djeca imala dva dana online nastavu 
u Kupinečkom Kraljevcu, ponedjeljak i utorak, a srijedu četvrtak i petak su bili u školi u Brezovici. 
Ravnatelj odgovara da je to bila improvizacija i da se svaki dan čuo s učiteljicama. Gospođa Perva 
također pita zašto su učitelji djecu pustili s nastave i 45 minuta prije obavijestili roditelje da dođu 
po djecu, roditelji su mahom bili na poslu te im je bilo izrazito komplicirano skupiti djecu iz škole. 
Ravnatelj kaže da je tako pisalo u protokolu kojeg su dobili od gradonačelnika Tomaševića, ali taj 
dio da djeca ne mogu biti kada dođe gradonačelnik Tomašević nije vidio u protokolu. Gospođa 
Harapin Babić kaže da kada su se učenici vratili s izleta s Bundeka, djeca su ostala sama bez 
nadzora i da se to više ne bi smjelo ponavljati. Gospodin Senko Reškovac predlaže obzirom na jako 
puno tema od wc-a, prijevoza, puštanja djece ranije s nastave itd.da se smisli način kako ćemo sve 
te probleme rješavati sustavnije preko neke baze podataka jer ovo do sada je bilo loše. Baza 
podataka u vidu ispravne mail liste kako bi se svi predstavnici Vijeća roditelja mogli pravovremeno 
obavijestiti i kontaktirati te da na sjednice dođemo pripremljeni s opcijama kako nešto riješiti. 
Govori kako postoje problemi od prije 3,4,6 godina, to se ne treba samo spomenuti na sjednici već



se treba krenuti u rješavanje. Također govori da je pogledao web stranicu koja je u potpunosti 
konfuzna s informacijama, pita postoji li adekvatna osoba u školi koja to može popraviti, također 
govori kako su roditelji voljni pro bono odraditi i riješiti puno stvari ali nužna je zdrava 
komunikacija s roditeljima jer informacije jednostavno stižu prekasno. Gospođa Jelena Dolački 
pita ravnatelja ima li prijedlog kako poboljšati nezdravu i lošu komunikaciju? Ravnatelj šturo 
odgovara da je komunikacija dobra i poziva Damira Kalaicu da kaže kako su oni rješavali 

probleme u područnoj školi u Donjem Dragonošcu. Gospodin Damir Kalaica kaže da kada je 
trebao printer da su ga i dobili sutra dan. 

Gospođa Harapin Babić predlaže da se zapisnik pošalje članovima na mail i da ga 
verificiraju putem maila jesu li suglasni s istim, roditelji se slažu s tim. 

Sjednica je završila u 20:50. 

Zapisničarka : Iva Markulin 
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